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Protokoll fra 

Styremøte torsdag 22. februar 2024 

Sted:   OFs kontor 
Tid:  Kl. 15.00 – 18.00 
Til stede: Øivind Sjuls, Nicolay Moe, Pernille Rød Larsen, Paul Henriksen, Kåre Pettersen, 

Bjørg Lund (vara), Gina Johansen (vara) 
Fra administrasjonen: Tom Sørum, Espen Søilen 

På Teams: Kjell Maartmann-Moe  
Forfall:  Anne-Hilde Rese, Anne Rygg 
 
 

Saksliste 

 

Sak 1/24 Godkjenning av innkalling og dagsorden  
Innkalling med dagsorden og sakspapirer var utsendt 15.02.2024.  
Vedtak:  
«Innkalling og dagsorden godkjennes.»  

  
Sak 2/24 Godkjenning av protokoll fra styremøte 7. desember 2023  

Protokoll er godkjent ved digital signering.  
  
Sak 3/24 Orientering om driftssituasjonen  

Daglig leder orienterer muntlig om aktiviteter, økonomi, personal, HMS mv. 
Herunder også en omorganiseringsprosess hvor administrasjonen går fra 6 til 
3 avdelinger: «Administrasjon og kommunikasjon» «Natur og friluftsliv» og 
«Drift og forvaltning». De tre avdelingslederne tiltrer i nye stillinger 1. mars 
2024. 
Vedtak:  
«Styret tar saken til orientering.»  

  
Sak 4/24 Årsmøtet 2024 – saksliste og gjennomføring 

Styret har vedtatt å avholde årsmøtet i samfunnshuset i Moss kommune  
4. april. Forslag til program og dagsorden m.m. var vedlagt innkallingen. 
Vedtak:  
«Innkalling og dagsorden for årsmøtet 2024 vedtas. Administrasjonen får 
fullmakt til å finne en egnet ordstyrer og gjennomføre andre nødvendige 
forberedelser.»  

  
Sak 5/24 Regnskap og beretning 2023  

Saksdokument var vedlagt innkallingen. Styret tok spesielt opp note 18 i 
regnskapet som omhandler Lågøya. Administrasjonen ble anmodet om å 
tydeliggjøre at driftsunderskuddet i første driftsår på Lågøya ikke innebærer 
noen økonomisk risiko for OF, men vil dekkes inn av fremtidige driftsinntekter 
og tilskudd fra Sparebankstiftelsen DNB.  
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Revisor deltok i møtet via Teams og opplyste om at de avga en ren 
revisjonsberetning. Deretter hadde revisor et eget møte med styret uten 
administrasjonens tilstedeværelse. 
Vedtak:  
«Regnskap og beretning for 2023 vedtas og legges frem for årsmøtet 2024.»   

  

Sak 6/24 Kontingenter 2025  
Saksdokument var vedlagt innkallingen. 
Vedtak:  
«Styret legger frem for årsmøtet følgende forslag til regulering av 
kontingenter for 2025:  
1. Kommunenes og fylkeskommunenes kontingentsats for 2025 reguleres 

opp fra 2024 med kommunal deflator for 2023, og det antall innbyggere 
som fremgår av SSBs statistikk per 30.9.2024. 

2. Små organisasjoner, under 200 medlemmer: kr 1 500 
Store organisasjoner, over 200 medlemmer: kr 2 500 

Store og landsdekkende organisasjoner eller forbund: kr 8 500 
Personlige støttemedlemmer (Oslofjordvenn): kr 500»  

  
 

Sak 7/24 Oslofjordprisen 2024  
Saksdokument var vedlagt innkallingen.  
Vedtak: 

«Tom Ravndal fra Tønsberg tildeles Oslofjordprisen 2024, for å ha satt søkelys 
på tilgangen til og ulovligheter i strandsonen.»   
 
  

Sak 8/24 Orienteringssaker  
1. Skriftlig  

a.   
  

2. Muntlig  
a. Overtakelse av Hesteløkka, videre fremdrift 
b. Mulig kjøp av eiendom 
c. Prosjekt på Skogsborg i Asker 
d. Ny avtale om leie og drift av kystledhytta Løvøysund i Horten 
e. Utslipp av kloakk i Tønsberg i forbindelse med oppgradering 

av avløpssystemet 
  

 

3. Innspill og uttalelser fra OFs administrasjon   
Saker som er administrativt behandlet refereres ikke i møtet. Styret kan 
stille spørsmål og eventuelt få tilsendt dokumenter av interesse.  

i.  Søknad om akvakultur-tunikatproduksjon i Hvaler kommune, uttalelse 
03.01.2024 

ii.  Hvaler Marinepark, innspill til varsel 09.01.2024 
iii.  Detaljreguleringsplan for Botnekilen småbåthavn, Hvaler, 

kommentarer 13.12.2023 
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iv. Innspill til Miljødirektoratets planlagte regionale naturkartlegging 
2024. Kommentar 18.12.2023 

v.  Varsel detaljreguleringsplan og planprogram for Slagentangen, 
Tønsberg. Innspill 02.02.2024 
 

  
Sak 9/24 Eventuelt  
  Styret besluttet å fremme følgende forslag om en resolusjon til årsmøtet: 

Resolusjon fra årsmøtet i Oslofjordens Friluftsråd 

Oslofjorden er i krise. Det er tre år siden regjeringen lanserte «Helhetlig 

tiltaksplan for en ren og rik Oslofjord med et aktivt friluftsliv» og opprettet 

«Oslofjordrådet». Tiltaksplanen omfatter 118 kommuner i fjordens 

nedbørsfelt. «Alle» er enige om at det haster å innføre tiltak for å redde 

fjorden: forbedring av kommunale avløpsnett, håndtering av overvann og 

rensing av nitrogen. Miljødirektoratets rapport for 2023 viser at arbeidet med 

tiltakene går for sakte. Oslofjordens Friluftsråd ber derfor kommunene om å 

prioritere dette arbeidet høyt. Samtidig oppfordrer vi staten ved Klima- og 

miljødepartementet til å spille en mer aktiv rolle for å realisere nødvendige 

tiltak. På 1970-tallet ble Mjøsa reddet gjennom et krafttak ledet av staten ved 

daværende miljøvernminister Gro Harlem Brundtland. Dette bør være en 

inspirasjon for dagens regjering i arbeidet med å redde Oslofjorden. 
 

 


